
Radna Bożena Kaczmarek 

Zapytanie do Pana z-cy Prezydenta Andrzeja Kierzka 

Szanowny panie Prezydencie,  w imieniu mieszkańców ulicy Tetmajera zadaję 
pytanie dlaczego mieszkańcy bloku przy ul Żeromskiego, którzy korzystają z 
tych samych pojemników na odpady komunalne co mieszkańcy bloku przy 
Tetmajera nie zostali  obciążeni karami za brak segregacji? Kto i na jakiej 
podstawie ustalił ,  że właśnie oni segregują? 


